

**Corrective Announcement**

**To: Bahrain Bourse**

NATIONAL HOTELS COMPANY .B.S.C announces the issuance of a corrective announcement concerning the following matters:

**إعلان تصحيحي**

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة الفنادق الوطنية ش.م.ب عن إصدار إعلان تصحيحي بشأن الآتي:

<b>Date</b>	<b>12-March-2026</b>	<b>التاريخ</b>
<b>Company Name</b>	<b>National Hotels Company BSC</b> شركة الفنادق الوطنية ش.م.ب.	<b>إسم الشركة</b>
<b>Trading Code</b>	<b>NHOTEL</b>	<b>رمز التداول</b>
<b>Subject</b>	<b>Invitation to Attend the Annual General Meeting</b> دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية	<b>الموضوع</b>
<b>Previous Announcement Date</b>	<b>5-March-2026</b>	<b>تاريخ الإعلان السابق</b>
<b>The inaccurate statement in the previous Announcement</b>	<p>1) Shareholders to attend the Ordinary Annual General Meeting to be held at 10:00 AM on Thursday 26th March 2026 at the "Majlis Hall" - Ground Floor of Diplomat Radisson Blu Hotel, Residence &amp; Spa.</p> <p>2) The proxy card must be deposited at least 24 hrs prior to the date of the scheduled meeting at Bahrain Clear Address: Bahrain Financial Harbour - Harbour Gate (4th Floor), P.O. Box 3203 Manama – Kingdom of Bahrain. The proxy card may be delivered by hand, mail, fax - 17256362, or email – registry@bahrainclear.com , and must be delivered before the end of the specified time.</p> <p>(١) دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية للشركة و المقرر عقده بمشيئة الله تعالى في تمام الساعة العاشرة صباحاً يوم الخميس الموافق ٢٠٢٦/٣/٢٦م بقاعة كبار الزوار (المجلس) بالطابق الأرضي (مدخل قاعة المؤتمرات) لفندق الدبلوماس.</p> <p>(٢) يجب إيداع التوكيل (بطاقة التوكيل) قبل ٢٤ ساعة على الأقل من موعد الإجتماع لدى شركة البحرين للمقاصة (مرفأ البحرين المالي - بوابة المرفأ (الطابق الرابع)، ص.ب. ٣٢٠٣ - المنامة - مملكة البحرين. و يمكن أن تسلم بطاقة التوكيل باليد أو البريد أو الفاكس (١٧٢٥٦٣٦٢) أو البريد الإلكتروني ( registry@bahrainclear.com ) مع التأكد من استلامها قبل انتهاء الموعد المحدد.</p>	<b>البيان الخاطئ في الإعلان السابق</b>



Correction	<p>1) Shareholders can participate via remote access using the virtual communication technology "Zoom" rather than at the previously announced physical venue.</p> <p>2) The proxy card must be deposited at least 24 hrs prior to the date of the scheduled meeting at KFin Technology W.L.L(Bahrain) Address (Office 74,7th Floor - Zamil Tower) P.O. Box 514 Manama - Kingdom of Bahrain. The proxy card may be delivered by hand, mail, fax - 17212055, or email Bahrain.helpdesk@Kfintech.com, and must be delivered before the end of the specified time.</p> <p>(١) دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية للشركة و المقرر عقده بمشيئة الله تعالى في تمام الساعة العاشرة صباحاً يوم الخميس الموافق ٢٠٢٦/٣/٢٦ م عبر وسائل التواصل المرئي (منصة "Zoom").</p> <p>(٢) يجب إيداع التوكيل (بطاقة التوكيل) قبل ٢٤ ساعة على الأقل من موعد الإجتماع لدى شركة كي فين تكنولوجي ذ.م.م (البحرين) عن طريق التسليم باليد أو البريد وذلك على العنوان التالي: مكتب ٧٤ ، الطابق السابع، برج الزامل - ص.ب ٥١٤ ، المنامة - مملكة البحرين، أو عن عبر الفاكس (١٧٢١٢٠٥٥) أو البريد الإلكتروني Bahrain.helpdesk@Kfintech.com</p>	تصحيح الخطأ
Correction reason	<p>Conducting the meeting virtually given the current circumstances and ensuring the safety of the shareholders and meeting attendees</p> <p>عقد الاجتماع عبر وسائل التواصل المرئي وذلك نظراً للأوضاع الراهنة وللحفاظ على سلامة المساهمين وحاضري الاجتماع</p>	بيان أسباب الخطأ

Name	Zaher M Al Ajjawi	الإسم
Title	Chief Executive Office	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		